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Szanowny Panie Radny,

w  odpowiedzi  na  Pana  interpelację  w  sprawie  kontroli  segregacji  śmieci  przez

mieszkańców Kalisza uprzejmie  informuję,  że  kontrole  prowadzone  są na bieżąco  przez

podmioty odbierające odpady komunalne zgodnie z art. 6ka ust. 1 ustawy z dnia 13 września

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2022 r., poz. 2519 z późn.

zm.) oraz zawartymi z Miastem Kalisz umowami.  

W bieżącym roku w wyniku zgłoszeń wykonawców wystosowano łącznie 30 pism

do  właścicieli  nieruchomości  z  informacją  o  naruszeniu  zasad  selektywnego  zbierania

odpadów.  W pismach tych właściciele  nieruchomości  zostali  pouczeni  o konsekwencjach

niestosowania się do obowiązku wynikającego z ustawy. Niedopełnienie przez właściciela

nieruchomości obowiązku segregowania odpadów stanowi podstawę zwiększenia opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Od początku 2023 roku wszczęto z urzędu trzy postępowania w sprawie określenia

wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  z  zastosowaniem  stawki

opłaty  podwyższonej  w  związku  z  niedopełnieniem  obowiązku  selektywnego  zbierania

odpadów  komunalnych.  Wszystkie  zakończyły  się  wydaniem  decyzji  określających,  czyli

podnoszących  opłatę  z  uwagi  na  brak  segregacji.  Dwie  dotyczyły  zarządcy  budynku

wielolokalowego,  jedna  właściciela  nieruchomości  (osoby  fizycznej).  W  przypadku

stwierdzenia  prawidłowej  segregacji  odpadów  właściciel  nieruchomości  składa  ponownie

deklarację o segregacji odpadów, dzięki czemu ponosi opłatę w mniejszej wysokości.

Serdecznie dziękuję Panu Radnemu za zainteresowanie sprawą.

Z poważaniem
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Interpelacja ws kontroli segregacji śmieci przez mieszkańców Kalisza.

Proszę o informację ile gospodarstw domowych – nie przedsiębiorców – skontrolowano w tym roku
w zakresie  poprawności  segregowania  odpadów komunalnych,  jakimi  wynikami zakończyły się  te
kontrole, i  jakie dalsze czynności podjęto w ich wyniku? Kto i  na czyje polecenie dokonywał tych
kontroli?

Z poważaniem

/-/ Dariusz Grodziński

Radny Rady Miasta Kalisza


